
Büyük oyuna 
dikkat

Atatürkçü düşünce 
ihmal edildi…

Gezici Kütüphane’nin
yeni rotası Torbalı n 2’de

Tireli çocuklara 
spor dolu bir yaz n 2’de
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İller Bankası'nın satışa
çıkardığı Muğla’nın
Bodrum ve İzmir’in Çeşme
ilçelerindeki arazilerin
denize sıfır ve yürüme
mesafesinde olması
dikkat çekti. n 3’te

KÜLTÜRPARK’TA EYLEM 
İZMİR Büyükşehir Belediyesi’nden bin 30 işçinin
işten çıkarılmasını protesto eden Belediye-İş Sendikası
üyeleri, belediye meclis toplantısı öncesi Kültürpark’ta
eylem yaptı. Meclis salonuna girmek isteyen işçilerle
emniyet güçleri arasında arbede yaşandı. Başkan
Cemil Tugay, sendika yönetimini hedef alarak,
“Bağırılacak yer sendikanın önü” dedi. 

SORU ÖNERGESİ GERGİNLİĞİ
ÖTE yandan AK Parti tarafından getirilen soru önergesi
de tartışmaya neden oldu. Önergede belediyedeki
bazı bürokratların eşlerinden kağıt üzerinde boşandığı
ve eski eşler üzerinden kurulan şirketler üzerinden
doğrudan temin iş alındığı iddia edilmesi Çeşme
Belediye Başkanı Lal Denizli ile Buca Belediye Meclis
Üyesi Burçin Sevil’i karşı karşıya getirdi. n Sayfa 5’te

Büyükşehir Meclisi öncesi bin 30 işçinin işten çıkarılmasına karşı yapılan eylemde gerginlik yaşandı; Tugay
sendikayı hedef aldı. CHP’li Lal Denizli ile AK Partili Burçin Sevil’in tartışması ise oturuma damga vurdu

15 Temmuz 2016'daki
hain darbe girişiminin
9’uncu yıldönümünde,
Kadifekale Hava
Şehitliği'nde tören yapıldı.
Şehitlerin kabirlerine
karanfil bırakıldı. n 4’te

DENİZLİ İLE SEVİL’İN ATIŞMASI, MECLİS’İ KARIŞTIRDI 

Bir haftalık tatil
Türklere hayal
Eurostat verilerine göre, Türkiye’de
halkın yüzde 57.4’ü yıllık bir haftalık
tatilin masrafını karşılayamıyor. Türkiye
Avrupa’da tatil yapamayanlar
sıralamasında Romanya’nın ardından
ikinci sırada yer aldı. n 6’da

Ada ve Didim’e
‘Mavi’ gurur
Mavi bayraklı plajlarıyla dikkat
çeken Kuşadası ve Didim, tertemiz
denizi, güvenli plajları ve çevreye
duyarlı hizmet anlayışıyla Ege'nin
en çok tercih edilen tatil rotaları
arasında öne çıkıyor. n 7’de

CHP Genel Başkanı
Özgür Özel, 21 Mart
2025’te CHP’nin boykot
listesine eklenen Haber-
Türk TV’de açıklama-
larda bulundu. 15
Temmuz darbe girişimi-
nin 9'uncu yıldönümü
nedeniyle hazırlanan
programa katılan Özel,
CHP'li belediyelere yöne-

lik devam eden operas-
yonlara ilişkin, "Bir
darbe sürecindeyiz. Er-
doğan, kendinden sonra
cumhurbaşkanı olma
olasılığı olan Ekrem
İmamoğlu’na darbe
yaptı. Rakibini hapiste
tutuyor. Erdoğan'ın oyu
düşmüş 29'a. Meydanlar
19 Mart darbesine karşı

direniyor. Ahlaki,
psikolojik, çoğunluk
enerjisi CHP'de. Kusura
bakmayın, Erdoğan belli
yaşa gelmiş, muhakeme
yeteneğini kaybetmiş,
muhaliflerini hapse
atacak kadar şuurunu
kaybetmiş birine dönüş-
müş durumda" ifadele-
rini  kullandı.

Şehitler, dualar ve 
karanfillerle anıldı 

Denize sıfır arsalar
satışa çıkarıldı

Özdağ: DAM ülkeye
hayır getirmeyecek

ZAFER Partisi Genel
Başkanı Ümit
Özdağ, sosyal
medya hesabından
yayımladığı video ile
terör örgütü PKK
üyesi bir grubun
silah bırakmasını
değerlendirdi. n 5’te

Can Pulak Meriç Köyatası

TUHAF şeyler oluyor
ülkemde. Siyasette
çözemediğimiz şifreler,
yeni söylemler dolaşıyor
ortalıkta. n 6’da

14 Temmuz Pazartesi günü
Ege Saati’nde “Hiçbirimiz
doğduğumuz ülkede
yaşamıyoruz” başlıklı bir
yazı yazdım. n 5’te

Yarım kalmış
sevinçler

İsmet Orhan Tuğçe Yerdelen

SON cümlemi, baştan 
yazayım? Zenginler
çıkarları gereği,
genel terörü oluşturup
tetikler… n 4’te

BAZEN en derin aşklar, ke-
limelerin değil, sessizliklerin
içinde saklıdır. "Bir aynaya
bakarsın / gördüğün yüz ya-
bancı, gözler tanıdık." n 2’de

Genel terörden
yerel teröre …

Meclis’te gerilim

‘Darbe sürecindeyiz’

LAL DENİZLİ

BURÇİN SEVİL

1:QUARKXPRESS (8.5) SABLON 67 LIK BOBIN  15/07/2025  17:35  Page 1



Karabağlar Belediyesi, çocukların
yaz tatilini dolu dolu geçirmesi için
birbirinden renkli ve eğitici
etkinlikler düzenlemeye devam
ediyor. Nasreddin Hoca Çocuk Bilim
ve Kültür Merkezi, yaz boyunca 7–14
yaş arası çocuklara yönelik bilim,
teknoloji ve eğlence dolu
atölyeleriyle öne çıkıyor.

Çocuklar burada; robotik
kodlama, İngilizce oyunlar, resim,
mikroskop kullanımı, akıllı cihazlar,
uçuş simülasyonu ve güneş gözlemi
gibi uygulamalı etkinliklerle hem
eğleniyor hem de öğreniyor. Ayrıca
uzay, havacılık ve deney
istasyonlarına yapılan geziler de
çocukların ilgisini çekiyor.

Açıldığı günden bu yana binlerce
ziyaretçiyi ağırlayan merkez, 2025
yılı itibarıyla 10 bine yakın ziyaretçi
sayısına ulaştı. Tüm etkinlikler yaz
boyunca hafta içi her gün ücretsiz
olarak devam edecek.

Sanat atölyeleri
Karabağlar Belediyesi, bilim

kadar sanatı da çocukların yaşamına
katmak için çalışmalarını sürdürüyor.
Sosyal medya hesapları ile duyurulan
ve başvurusu alınan Yıldız Kenter
Kültür ve Sanat Merkezi'ndeki sanat
atölyeleri, 6–14 yaş grubu çocuklara

hitap ediyor.
Maske Boyama, Ebru Atölyesi,

Kelebek Rüzgar Gülü Yapımı, Dans
Eden Çöp Adam, Pofuduk Boya, Bez
Çanta Boyama ve Kendi Manzaranı
Oluştur gibi yaratıcı atölyeler
çocukların hayal gücünü ve el
becerilerini geliştirmeyi hedefliyor.
Tüm etkinlikler ücretsiz olacak.
Katılım için Karabağlar
Belediyesi’nin web sitesi üzerinden

başvuru yapılması gerekiyor. 

Gelişime destek
Karabağlar Belediye Başkanı

Helil Kınay, çocuklara yönelik
projelere büyük önem verdiklerini
vurgulayarak şu açıklamada bulundu:

“Çocuklarımızın bilimle, sanatla,
doğayla ve teknolojiyle iç içe
büyümesini önemsiyoruz. Nasreddin
Hoca Çocuk Bilim ve Kültür

Merkezimiz, onların yeteneklerini
keşfedebilecekleri, güvenle öğrenip
eğlenecekleri bir alan sunuyor. Çok
yakında başlayacak olan Yıldız
Kenter Sanat Atölyelerimiz ile de
çocuklarımızın yaratıcılıklarını ifade
edecekleri, sanatla iç içe bir ortam
sağlıyoruz. Bu tür alanları artırarak
çocuklarımızın gelişimini
desteklemeye devam edeceğiz.”
MÜRVET KUBAY

Turgutlu Kent Müzesi bünyesinde
hazırlanan Turgutlu Tarihi Belgeselinin yeni
bölümlerinin çekimlerine başlandı. Bugüne
kadar 35 bölümü yayınlanan ve Türkiye’de
bir ilk olarak yerel tarih konulu böylesine
uzun soluklu bir yapım olan belgesel,
YouTube üzerinden şu ana kadar 100 binden
fazla izleyiciye ulaştı. 

Turgutlu Kent Müzesi Sorumlusu
Mehmet Gökyayla’nın anlatımı ve dönem
görselleri ile ilerleyen belgeselin şu ana dek
35 bölümü yayınlanmıştı.

Belgeselde daha birçok konunun ele

alınacağını belirten Turgutlu Belediye
Başkanı Çetin Akın, “Yaşadığımız yerin
tarihini ne kadar iyi bilirsek orayı da
öylesine çok sahiplenebiliriz. Müzemizin
bünyesindeki tüm çalışmalarımız benzer
mantıkla gerçekleştiriliyor. 

Belgeselimiz de bunlardan bir tanesi. Şu
ana kadar yayınladığımız bölümlere
izleyicilerin, hemşehrilerimizin ilgisi de
bizleri çok memnun ediyor. Önümüzdeki
haftalardan itibaren yeni bölümlerimizde
hemşehrilerimizin karşısında olacağız”
şeklinde konuştu. HABER MERKEZİ

Bilim ve sanatla büyüyorlar
Karabağlar Belediyesi, yaz tatilinde çocuklara yönelik birçok ücretsiz etkinliği, Nasreddin
Hoca Çocuk Bilim ve Kültür Merkezi ile Yıldız Kenter Kültür ve Sanat Merkezi'nde sunuyor

Türkiye’deki ilk  yerel tarihli belgesel olan yapımın ilk 35
bölümü izleyicilerden büyük ilgi gördü. Yeni bölümler yolda

İzmir Büyükşehir Belediyesi ve Torbalı Belediyesi iş
birliği ve katkılarıyla gerçekleştirilecek “Gezici
Kütüphane Yollarda” etkinliklerinin yeni rotası
Torbalı olacak. Gezici Kütüphane Projesi
kapsamında 16-18 Temmuz tarihleri arasında
organize edilecek etkinlik, üç gün boyunca
çocuklara  eğitici içerikler sunacak. “Gezici
Kütüphane Yollarda” ile çocukların kitapla kurduğu
bağın güçlendirilmesi, kütüphane kullanma
alışkanlığının yaygınlaştırılması ve kültür-sanatla iç
içe bir öğrenme deneyimi sunulması hedefleniyor.
Etkinliklerin düzenleneceği parklar, meydanlar ve
sosyal alanlar, çocuklar için aynı zamanda hareketli

öğrenme ve oyun alanları olarak tasarlandı.
Böylece çocukların kente aidiyet duygusu
gelişecek, sosyal etkileşim olanakları artacak ve
kamusal hizmetlerle temasları güçlenecek. Yaz
tatilindeki çocuklara yönelik sunulan bu yaratıcı ve
katılımcı destek onların kitaplar, oyunlar ve
eğlenceli sahne gösterileri eşliğinde sosyal
dayanışma kültürüyle tanışmalarına ve yeni nesil
kütüphanecilik yaklaşımını deneyimlemelerine
olanak sağlayacak.  “Gezici Kütüphane Yollarda”,
bugün Çaybaşı, yarın Yazıbaşı ve 18 Temmuz’da
Göllüce mahallelerinde 18.00-20.00 saatleri
arasında hizmet verecek. HABER MERKEZİ

Gezici Kütüphane’nin rotası Torbalı

Tire Belediyesi Yaz Spor
Okulları’nda bin 461 öğrenci, çok
sayıda branşta eğitim görüyor.
Öğrenciler, yaz tatilini hem
öğrenerek hem de eğlenerek
geçiriyor. 

Spor Kenti Tire vizyonu ile
sporun tüm branşlarını Tire’de
yaygınlaştırmayı hedefleyen Tire
Belediyesi, Yaz Spor Okulları’nda
eğitime başladı. Her yıl olduğu gibi
bu yıl da büyük ilgi gören kurslarda;
futbol, basketbol, voleybol,
taekwondo, jimnastik, yüzme, halk
oyunları ve dans atölyesi gibi birçok
branşta toplam bin 461 öğrenci
eğitim alıyor.

Alanında uzman
antrenörlereşliğinde sürdürülen
eğitimlerle çocuklar, Yaz Spor
Okulları’nda, spor yapmanın yanı
sıra sosyal becerilerini de geliştirme
fırsatı buluyor. Kurslar, farklı yaş
gruplarına göre planlanarak yaz
boyunca devam edecek.

Tire Belediye Başkanı Hayati
Okuroğlu, sporun çocukların
fiziksel ve ruhsal gelişimine katkı
sağladığını belirterek şu ifadeleri

kullandı:
“Geleceğimizin

teminatı olan
çocuklarımızın yaz
aylarını hem eğlenerek
hem öğrenerek geçirmeleri
için her yıl olduğu gibi bu yıl da
Yaz Spor Okulları’mızı başlattık.
Sporun, çocuklarımızın kişisel
gelişimine ve disiplin duygusunun
oluşmasına büyük katkısı var.

Belediye olarak
çocuklarımızın
her alanda

gelişimini
desteklemeye

devam edeceğiz.”
Tire Belediyesi, çocuklara

yönelik sportif faaliyetleri
artırarak sağlıklı nesillerin
yetişmesine katkı sunmayı
hedefliyor. HABER MERKEZİ

‘Denizli Horozu’nun
geleceği konuşuldu
Denizli’nin simgesi olan uzun ötüşlü ve parlak
tüylü Denizli Horozu’nun geleceği için önemli
bir adım atıldı. 20 ilden gelen uzmanların
katılımıyla 2 gün süren seminerde; süs
tavukları, kanatlı hayvan hastalıkları ve tavuk
ıslahı temel besleme teknikleri ele alındı.
Denizli Horozu Yetiştiricileri
Derneği ve Türkiye Süs
Tavukları ve Bahçıvanları
Federasyonu iş
birliğiyle Akköy
Uygulama Otelinde
düzenlenen "Tavuk
Hastalıkları, Koruma
Yöntemleri ve
Kanatlı Bakımında
Karşılaşılan
Sorunlar" konulu
seminer, 20 ilden
yaklaşık 60 katılımcıyla
gerçekleştirildi. İki gün
boyunca devam eden
seminerde, süs tavukçuluğu
alanındaki güncel sorunlar ve çözüm önerileri
masaya yatırıldı. Denizli Horozu Yetiştiricileri
Derneği Başkanı Hasan Sağlam, seminerin
hem yetiştiriciler hem de süs tavuğu
meraklıları için çok verimli geçtiğini belirterek
şunları söyledi, "Üyelerimiz bu seminerden
büyük fayda sağladı. Katkıda bulunan tüm
konuşmacılara ve bizleri misafir eden Akköy
Uygulama Oteli yöneticilerine teşekkür
ediyorum" dedi. Seminerin sonunda
katılımcılara belge verildi. İHA

Turgutlu belgeselini 100 bin kişi izledi

Tireli çocukları spor
dolu bir yaz bekliyor
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“Bir aynaya bakarsın
gördüğün yüz yabancı, gözler

tanıdık.
Sorar gibi bakarsın kendine:
"Neden bu kadar uzaklaştık?"
Kırık cümleler çıkar

dudaklarından
yarım kalmış sevinçler,

unutulmuş korkular.
İçindeki çocuğu bulursun
yıllardır konuşmamış, küs kalmış

sana.”
Bazen en derin aşklar, kelimelerin

değil, sessizliklerin içinde saklıdır.
"Bir aynaya bakarsın / gördüğün yüz
yabancı, gözler tanıdık." dizesinde
de, yalnızca bir kişinin kendine bakışı
değil, aynı zamanda geçmişte
sevmiş, sevildiğini hissetmiş ama
söyleyememiş bir yüreğin
kırılganlığını da anlatır. Çünkü bazı
yüzler unutulur, ama bazı gözler kalır. 

Şiirin romantik özünü taşıyan şey,
dışarıdan sade görünen ama içte
fırtınalar koparan bir duygunun
varlığıdır: Kalpte yıllarca taşınan, hiç
dile gelmemiş bir aşk. "Kırık
cümleler" ve "yarım kalmış
sevinçler", yalnızca pişmanlık değil;
bir zamanlar yaşanamamış, belki
korkuyla ertelenmiş duyguların
bugüne sarkan izleridir. Aşk bazen
yaşanır ama dile gelmez. Kalpte
saklanır, zamana yenilir, aynada bir
hatıra olarak belirir.

Şairin "içindeki çocuğu" bulması,
sadece geçmişe değil, kalbin en saf
hâline yapılan bir yolculuktur. O
çocuk, belki de bir zamanlar
masumca âşık olan hâlidir. Belki bir
bakışla yetinen, bir gülümsemeyle
mutlu olan hâli. Ama yıllar geçmiş, o
çocuk susmuş. Çünkü aşk bazen
içimizde büyür ama biz onu
büyüttüğümüzü bile fark etmeyiz.
Kalbin bir köşesinde, unutulmuş bir
bahar gibi kalır.

“Oturur, onunla konuşursun
‘Ben seni hep taşıdım’ dersin
ama o, gözyaşlarıyla susar.
Bazı sessizlikler, cevaptan

büyüktür.”
Ve şiirin en dokunaklı anı gelir:

"Ben seni hep taşıdım" dersin…
Kalpte, gözlerde, her anıda. Ama o
aşk konuşmaz, gözyaşlarıyla susar.
Çünkü bazı aşkların dili yoktur; onlar
ancak sessizlikle anlaşılır. "Bazı
sessizlikler, cevaptan büyüktür"
dizesi, sadece bir yüzleşmeyi değil,
bir kabullenişi, bir içsel barışı ve belki
de geç kalınmış bir sevdanın hüzünlü
güzelliğini dile getirir.Bu şiir,
romantizmin en kırılgan hâlini
yansıtır: Geçmişte yaşanamayan,
söylenemeyen ama hep kalpte
taşınan bir aşkı… Bir gün bir çift
tanıdık gözde, bir sessizlikte tekrar
karşılaşmak… Aşk bazen budur:
Zamana direnen bir bakış, sessizliğe
sığınan bir kalp ve hâlâ atan bir
sevda.

Tuğçe Yerdelen

Yarım kalmış
sevinçler

Yarımada Belediyeler Birliği’nin
desteğiyle Efes Selçuk Belediyesi ev
sahipliğinde Pamucak Sosyal
Tesisleri’nde Özgür Üniversite
Hareketi tarafından düzenlenen yaz
kampı başladı. Yarımada Belediyeler
Birliği ve Güzelbahçe Belediye
Başkanı Mustafa Günay ve Efes
Selçuk Belediye Başkanı Filiz
Ceritoğlu kampı ziyaret ederek
öğrencilerle bir araya gelerek kamp
alanını gezdi ve başkanlar
öğrencilerle kısa söyleşi düzenlediler.
Öğrencilerin verimli bir kamp dönemi
geçirmesi için ciddi zaman ve çaba
harcadıklarını belirten Yarımada
Belediyeler Birliği ve Güzelbahçe
Belediye Başkanı Mustafa Günay;
“Filiz Başkanım burada hepimizi çok
güzel ağırlıyor. Kendisine ve tüm
emekçi arkadaşlarıma çok teşekkür
ediyorum. Sizlere verimli bir kamp
dönemi diliyoruz” dedi.
Başkan Şengel de üniversite
öğrencilerini Efes Selçuk Belediyesi
Pamucak Sosyal Tesisleri’nde yer
alan kamp alanında ağırlamaktan
duyduğu memnuniyeti dile getirdi.
HABER MERKEZİ

Özgür yarınlar için 
Selçuk’ta buluştular

EFES
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İzmir Büyükşehir Belediyesi
temmuz ayı olağan meclis
toplantısının birinci oturumu, gündemi
değerlendiren Belediye Başkanı Cemil
Tugay geçtiğimiz haftalarda İzmir’in
çeşitli bölgelerini saran orman
yangınları hakkında konuştu.
Sözlerine yangınlarda yaşamını yitiren
2 yangın görevlisi ve 1 vatandaşı
anarak başlayan Başkan Tugay,
“Yaşadığımız felaket, İzmir tarihinin
yaşadığı en büyük felaketlerinden
biriydi. Elbette çok üzüntülüyüz. Bu
felaketi yaşayan herkese büyük
geçmiş olsun diliyorum. Ancak hem
vatandaşlarımıza, hem bizim gibi
kamu kurumlarına önemli görevler
düştüğünü hatırlatmak zorundayız.
Tüm vatandaşlarımızın yangınların
çıkmamasıyla ilgili azami dikkati
göstermesi gerekiyor. Yaşadığımız
dönem, iklim krizinin doğrudan
hayatımıza etki ettiği bir dönem.
Sıcaklık, kuraklık rekorları kırılıyor.
Sıcak, kuru hava ve rüzgarların
etkisiyle en ufak bir kıvılcım
durdurulamaz yangınlara dönüşüyor.
Bilmeliyiz ki şehrimiz bundan sonraki
yıllarda ve aylarda da yangın
tehdidinde olmaya devam edecek.
Hepimiz yerleşim yerlerimizi bu
yangına dirençli hale getirmek için
çalışmak zorundayız. Hem çıkmaması
için hem de çıktıktan sonra en kısa

sürede söndürülmesiyle ilgili
üzerimize düşenleri yapmak
zorundayız” diye konuştu. 

Dayanışma içinde olmalıyız
İzmir’e dayanışma çağrısı yapan

Başkan Tugay, “Menderes ve
Seferihisar bölgesi, özellikle Ödemiş
bölgesindeki köylerimizdeki ormanlık
alanlar ağır hasar aldı. Geçen hafta
Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği
Bakanı’mızın ziyaretinde ben de eşlik
ettim. Hepimiz, bakanlığımızla, ilçe

belediyelerimizle ve İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin tüm birimleriyle
halkımızın yaralarını sarmak için
çalışacağız. Bir dayanışma çağrısında
bulunmak istiyorum. Bu yaraların
sarılmasında, kaybedilen evlerin
yeniden yapılmasında, aynı zamanda
kaybedilen ağaçlık alanların yeniden
ağaçlandırılmasında İzmir olarak
dayanışma içinde olmalıyız. Buna
şehrimizin ve insanlarımızın ihtiyacı
var” dedi. İzmir’de karbon salımının
önlenmesi, doğal kaynakların verimli

kullanılması ve çevreyi koruyacak
önlemler alınmasıyla ilgili kararlar
alınacağını söyleyen Başkan Tugay,
“İklim kaynaklı sorunlarla ilgili
şehrimizin 2030 yılına kadar karbon
nötr taahhüdü var.  Bunun gereğini
yerine getirmek zorundayız. İklim
kriziyle ilgili doğaya verdiğimiz
hasarı durdurmak zorundayız. Bu
çerçevede önümüzdeki günlerde daha
farklı çağrılarımız olacak. Karbon
emisyonumuzu düşürmek, enerjiyi
daha verimli kullanmak, ulaşımda
düşük emisyonlu ulaşım yöntemlerini
tercih etmek durumundayız. Bununla
ilgili İzmir Büyükşehir Belediyesi
olarak biz de bazı kararlar alacağız.
Sizlerin ve kamuoyunun desteğini
şimdiden beklediğimizi söylemek
isterim. Önümüzdeki yıllarda su
krizini daha ağır yaşayacağımız çok
açık. İzmir’in yeraltı ve yerüstü
kaynaklarının tamamını kullanıyor
durumdayız. Çok ufak tefek kaynaklar
hariç hepsini kullanıyoruz. Ne olursa
olsun her birimiz su israfıyla ilgili
azami dikkati göstermek zorundayız.
En son aldığımız kararda park ve
bahçelerde kullandığımız suları belli
alanlar dışında kestik. Kamu olarak
üzerimize düşeni yapıyoruz.
Vatandaşlarımızın hassasiyetini
bekliyoruz” ifadelerini kullandı.
NİSAN GÜÇLÜ

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay, geçtiğimiz haftalarda İzmir’in çeşitli bölgelerini saran
ve büyük zarar veren orman yangınlarının yaralarının  tüm kurumlarla işbirliği içinde  sarılacağını söyledi 

Balıkesir Su ve Kanalizasyon İdaresi Genel
Müdürlüğü (BASKİ), il genelinde su
kaynaklarının verimli kullanılması ve israfın
önüne geçmek için önlemler alıyor.  BASKİ
Genel Müdürü Erdoğan Öztürk'ün
koordinasyonunda yürütülen çalışmalarda,
vatandaşlara yönelik su tasarrufu konusunda
bilinçlendirme faaliyetleri de hız kesmeden
devam ediyor. BASKİ ekipleri, arızalı ve eski
abone sayaçlarını da yeniliyor. Özellikle
tarımda vahşi sulamanın sona ermesi ve
damlama sulama yönteminin yaygınlaşması ile
su israfı da önleniyor.

Sürdürülebilir ve çevreci hizmet anlayışıyla
Balıkesir'in sadece bugününü değil geleceğini
de koruyan Balıkesir Büyükşehir Belediye
Başkanı Ahmet Akın, "Hakkını vere vere
sürdürülebilir, tasarruflu, verimli bir
belediyecilik ile suyu verimli kullanan bir
anlayışı Balıkesir'imizde inşa edeceğiz.

Atalarımızdan aldığımız emaneti çocuklarımıza
miras bırakacağız. Doğayı, su kaynaklarımızı
koruyan çevreci ve sürdürülebilir çalışmalarla
içme suyu israfının önüne geçiyoruz. Bu
konuda vatandaşlarımıza da çok iş düşüyor.
Hep birlikte bu bilinci oluşturup, suyumuzu
israf etmeyelim." ifadelerini kullandı. 

Su tasarrufuna yönelik vatandaşları
bilgilendirmek amacıyla farkındalık
çalışmalarına imza atan, afiş ve tanıtım
videolarıyla duyarlılığı artırmayı hedefleyen
BASKİ, okullarda öğrencilere de bu konuda
eğitimler veriyor.  Vatandaşların ihtiyaçlarını
doğrudan öğrenebilmek ve çözüm odaklı
hareket edebilmek için BASKİ, ilçelerde
toplantılar düzenliyor. BASKİ Genel Müdürü
Erdoğan Öztürk'ün talimatıyla yürütülen bu
toplantılarda, mahallelerin su kullanımı ve
altyapı durumları da detaylı olarak
değerlendiriliyor.  HABER MERKEZİ 

Bodrum Belediyesi ile
Misgibi1Bodrum Çalışma Grubu
işbirliğinde Müskebi Mahallesi Ali
Kelle Ormanı, Dilek Yolu ve
Kabakum Plajında kapsamlı bir
temizlik etkinliği gerçekleştirildi.
Temizlik çalışmalarında yaklaşık 1,5
ton atık toplandı.Bodrum Belediyesi
Temizlik İşleri Müdürlüğü
koordinasyonunda gerçekleştirilen
temizlik çalışmasına, Bodrum
Belediye Başkanı Tamer

Mandalinci'yi temsilen Başkan
Yardımcısı Tanju Aksu,
Misgibi1Bodrum gönüllüleri ile
Bodrum Belediyesi Afet İşleri
Müdürlüğü'ne bağlı Arama ve
Kurtarma Ekibi katıldı.İki saat süren
etkinlikte, büyük bölümü tek
kullanımlık cam atıklardan oluşan 3
kamyonet dolusu yaklaşık bin 500
kilogram atık toplandı. Atıklar, geri
dönüşüme kazandırılmak üzere
Bodrum Belediyesi 1. Sınıf Atık

Getirme Merkezi'ne
nakledildi.Etkinlik kapsamında ayrıca
Bodrum Belediyesi Destek Hizmetler
Müdürlüğü ekipleri tarafından, Ali
Kelle Ormanı'ndaki seyir terasında
zarar görmüş ve kırılmış olan çitler de
yenilendi. Bodrum Belediyesi ve
Misgibi1Bodrum gönüllülerinin iş
birliğiyle yürütülen temizlik
çalışmalarının belirli bir program
doğrultusunda devam edeceği
bildirildi. HABER MERKEZİ 

Bodrum’da 1 buçuk ton atık toplandı

BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ KURUMLARLA İŞBİRLİĞİ YAPACAK

Felaketin hasarını
birlikte onaracağız

Balıkesir, suyunu israf etmeyecek
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Denize sıfır arsalar 
satışa çıkartılıyor

İller Bankası'nın satışa çıkardığı
Bodrum ve Çeşme ilçesindeki
arazilerin denize sıfır olması dikkat
çekti. Muğla, İzmir Aydın, Balıkesir,
Denizli, Ankara, Bursa, Mersin,
Antalya, Adana, Kütahya, Samsun
gibi illerde satışa çıkan arsalara konut
alanı yapılacak.  Muğla Milas
Meşelikte, 39 bin metrekarelik alanda
konut, günübirlik alan ve rekreasyon
alanı yapabilecek. Arsa için
muhammen bedel, 660 milyar TL.
İzmir Çeşme Sakarya’da 1,631,96
metrekare konut alanı için
muhammen bedeli 68 milyon 706 bin
TL. HABER MERKEZİ 

İLLER BANKASI

Halk Ekmek satışı 
Cuma günü başlıyor

Dalaman Belediyesi, vatandaşların
uygun fiyatlı ekmeğe ulaşabilmesi
amacıyla kurduğu Ferdi Zeyrek Halk
Ekmek Fabrikası, deneme üretimine
başladı. Dalaman’da önemli bir
ihtiyaca çözüm olacak projeyi hayata
geçirmenin mutluluğunu yaşadıklarını
söyleyen Belediye Başkanı Sezer
Durmuş, “Hummalı bir çalışmanın
ardından bugünlere ulaştık. Muğla’da
bir ilk olan Halk Ekmek Fabrikası’nı
Dalaman’da hayata geçirmekten
gurur duyuyoruz. İstediğimiz takdirde
günlük yaklaşık 45 bin ekmek üretme
kapasitesine sahibiz” dedi.
HABER MERKEZİ
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Fetullahçı Terör Örgütü (FETÖ/PDY)
tarafından düzenlenen 15 Temmuz hain
darbe girişiminin 9’uncu yılında darbe
girişiminde şehit olan vatandaşları anmak
için İzmir'de tören düzenlendi. Kadifekale
Hava Şehitliği'nde gerçekleşen törene
İzmir Valisi Süleyman Elban, İzmir
Cumhuriyet Başsavcısı Ali Yeldan, İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil
Tugay, Ege Ordusu ve Garnizon Komutanı
Orgeneral İrfan Özsert, İzmir İl Jandarma
Komutanı Tümgeneral Metin Düz, İzmir
Emniyet Müdürü Celal Sel, Sahil Güvenlik
Ege Deniz Bölge Komutanı Tuğamiral
Tayfun Paşaoğlu, siyasi partilerin
temsilcileri, şehit aileleri ve gaziler katıldı.
Kur'an-ı Kerim tilaveti ile başlayan
program, İl Müftüsü Sinan Kazancı
tarafından okunan dua ile devam etti.
Programda daha sonra Vali Elban anı
defterini imzaladı.Konuşmanın ardından
İzmir Valisi Elban, Büyükşehir Belediye
Başkanı Cemil Tugay, askeri erkan ve
siyasi partilerin temsilcileri şehitlerin
kabirlerine karanfil bıraktı, Vali Elban

şehit yakınları ile sohbet etti. Başkan
Tugay, Irak’ın kuzeyinde sürdürülen
Pençe-Kilit Operasyonu bölgesinde metan
gazından etkilenerek 6 Temmuz’da şehit
olan Piyade Üsteğmen Ege Akar ve
Libya'da görev yaparken kalp krizi sonucu
27 Haziran’da şehit olan Hava Pilot Albay

İsmail Haldun Maden'in kabirlerinin
başında da dua etti. 

‘Dirilişin adıdır’
Türk demokrasisinin en önemli

kilometre taşlarından olan 15 Temmuz'un
yıldönümünde, Menemen'de Demokrasi ve

Milli Birlik Günü için hazırlanan
programlar Yıldıztepe Şehitliği'nde
gerçekleştirilen resmi törenle başladı.
Törene Belediye Başkanı Aydın Pehlivan,
Kaymakam Vedat Yılmaz, siyasi parti, oda
ve STK'lerin başkan ve yöneticileri, kamu
kurum ve kuruluşlarının yöneticileri,
gaziler, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
Saygı duruşu ve İstiklal Marşı'nın ardından
şehitler için edilen dua ile başlayan
programda konuşan  Pehlivan, "15
Temmuz, sadece bir darbe girişiminin
önlenmesi değildir. 15 Temmuz, milletin
iradesine, onuruna ve geleceğine sahip
çıktığı dirilişin adıdır!" ifadelerini kullandı.
Kaymakam Yılmaz ise konuşmasında,
"Türk demokrasisini hedef alan bu hain
girişim, Türk halkının demokrasiyi ve
seçilmiş iradeyi korumak için gösterdiği
destansı direnişle geri püskürtülmüştür. 15
Temmuz'u unutmayacağız,
unutturmayacağız" dedi. Öğrenciler
tarafından okunan şiirlerle devam eden
tören, şehitlerin kabirlerine karanfil
bırakılmasıyla sona erdi. HABER MERKEZİ

15 Temmuz 2016'da gerçekleşen hain darbe girişiminin 9’uncu yıldönümünde, Kadifekale Hava
Şehitliği'nde düzenlenen anma töreninde şehitler dualarla anıldı. Kabirlerine karanfiller bırakıldı

Şehitler, dualar ve 
karanfillerle anıldı 
Şehitler, dualar ve 
karanfillerle anıldı 
Şehitler, dualar ve 
karanfillerle anıldı 
Şehitler, dualar ve 
karanfillerle anıldı 
Şehitler, dualar ve 
karanfillerle anıldı 

Saygılı: 15 Temmuz aziz 
milletimizin destanıdır

AK Parti İzmir İl Başkanı Bilal
Saygılı, 15 Temmuz Demokrasi ve
Milli Birlik Günü dolayısıyla bir mesaj
yayınladı. Başkan Saygılı,mesajında
"15 Temmuz 2016 gecesi, bu
toprakların gördüğü en hain saldırıya
karşı; imanla, inançla, bayrak ve ezan
sevdasıyla direnen aziz milletimiz,
dünyaya bir kez daha kutlu bir destan
yazmıştır. O gece tanklara, tüfeklere,
helikopterlere, uçaklara karşı bedenini
siper eden; demokrasiyi, özgürlüğü ve
vatanını savunan milyonların cesareti,
Türk milletinin karakterinde var olan
diriliş ruhunun en somut göstergesi
olmuştur. Cumhurbaşkanımız, Genel
Başkanımız Recep Tayyip Erdoğan'ın
kararlı liderliği ve milletimizin vakur
iradesiyle, hain darbe girişimi akamete
uğratılmış; 15 Temmuz, bu milletin
namusu, onuru ve hürriyetine
kastedenlere karşı tarihi bir zaferin adı
olmuştur. O gece, sokaklarda,
meydanlarda yazılan bu destan; sadece
bir gecelik bir direniş değil, Türkiye'nin
bağımsızlık yürüyüşünün, millet
iradesine olan sadakatinin ve inancının
sembolüdür" dedi.

"Bu aziz millet, hiçbir zaman zillete
boyun eğmemiş; istikbaline ve
istiklaline göz dikenlere hak ettikleri

dersi vermiştir" diyen Saygılı, mesajına
şöyle devam etti: "Bizler de AK Parti
teşkilatları olarak, bu kutlu
mücadelenin emanetçileri olmayı
sürdürüyoruz. Şehitlerimizin aziz
hatıralarını yaşatmak, gazilerimizin
mücadelesini gelecek nesillere
aktarmak, demokrasi nöbetini ilk günkü
heyecanla tutmaya devam etmek;
boynumuzun borcudur. Türkiye, 15
Temmuz'dan sonra bambaşka bir ufka
yönelmiştir. Devletimiz, terör
örgütlerine ve vesayet odaklarına karşı

daha güçlü ve kararlı adımlar atmış;
içeride ve dışarıda bekamıza kasteden
şer odaklarına asla fırsat vermemiştir.
Aziz milletimizden aldığımız destekle,
kardeşliğimizi pekiştirmeye;
vatanımıza, bayrağımıza ve ezanımıza
sahip çıkmaya devam edeceğiz. Bu
vesileyle, Demokrasi ve Milli Birlik
Günü'nde, başta kahraman şehitlerimiz
olmak üzere, gazilerimizi rahmet ve
minnetle anıyor; bu aziz milletin bir
ferdi olmaktan onur duyduğumu ifade
ediyorum." HABER MERKEZİ
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Türkiye genelinde olduğu gibi Kuşadası’nda
da 15 Temmuz Demokrasi ve Millî Birlik Günü
etkinlikleri, büyük bir coşku ve duygusal
atmosferle başladı. Etkinliklerde şehitler
mezarları başında anıldı, gazilere minnet
gösterildi. Duygusal anların yaşandığı şehitlik
ziyaretinde, 15 Temmuz’da hayatını
kaybeden demokrasi kahramanları bir kez
daha rahmetle anıldı. Ardından hain darbe
girişiminde yaralanarak gazi olan Kadir
Osman Uzun, evinde ziyaret edildi. Ziyarette
devletin vefası bir kez daha gösterildi. Uzun’a
geçmiş olsun dilekleri iletildi, onun nezdinde
tüm gazilere şükran sunuldu. İHA

Ada’da 15 Temmuz ruhu yaşatılıyor
Ege Üniversitesi İletişim Fakültesi ve
Dokuz Eylül Üniversitesi Eğitim Bilimleri
Enstitüsü işbirliği ile hazırlanan, "15
Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik:
Zaferin Adı Türkiye" sergisinin açılışı
gerçekleştirildi. Ege Üniversitesi Rektörü
Prof. Dr. Necdet Budak’ın katılımıyla
açılışı yapılan sergi, Dokuz Eylül
Üniversitesi Eğitim Bilimleri Enstitüsü
Müdürü Prof. Dr. Tuba Gültekin ve
Eğitim Fakültesi öğretim üyesi
Doç. Dr. Yurdagül Kılıç Gündüz’ün
koordinatörlüğünde hazırlandı.
HABER MERKEZİ

EÜ’de ‘Zaferin Adı Türkiye’ sergisi 

AK Parti Genel Sekreteri ve İzmir
Milletvekili Eyyüp Kadir İnan, 15
Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü nedeniyle mesaj yayınladı.
Mesajında 15 Temmuz hain darbe
girişime karşı milletin destansı
duruşuna dikkat çeken İnan, “Bu
millet hürriyetine aşıktır!15
Temmuz'da vatanımıza kasteden
FETÖ'cü hainler, milletimizin
sarsılmaz iradesine çarparak
paramparça oldu! Türkiye
Cumhuriyeti ebediyen hür kalacak,
demokrasiye uzanan her el
kırılacaktır!” dedi. “Zaferin adı
Türkiye” sloganıyla sosyal medya
hesabı üzerinden açıklama yapan
İnan, mesajında şu ifadelere yer verdi: 
“Liderimiz Recep Tayyip Erdoğan’ın
dik duruşuyla FETÖ’cü bu alçaklar,
tarihin çöplüğünde hak ettiği yeri
buldu!  O gece tankların önüne
bedenini siper eden aziz milletimiz,
dünyaya emsalsiz bir demokrasi
zaferi ilan etti.” HABER MERKEZİ

İnan: Emsalsiz bir
demokrasi zaferi 

Son cümlemi,
Baştan yazayım?
Zenginler
Çıkarları gereği,
Genel terörü oluşturup tetikler…
Fakirler,
Zenginlerin kumpaslarıyla “yerel

terörü” yaşam tarzına dönüştürüp,
devam ettirir…

HHH

Mevcut dünyada
Fakirlerin,
Zenginlere tek üstünlüğü var?
O da,
Sadece sayıca fazlalar…
Yaşamın tamamında zenginlerin

gerisindeler…
Bunun sebebi?
Çoğunluk inanmasa da,
Yeryüzündeki irili ufaklı 4200 yayılmış

dinlerden başkası değil…
İnanmıyorsanız!
Günümüze bakalım mı?…
Genel terörün uygulayıcıları…
Trump,
Eline almış İncil’i sallıyor…
Netanyahu,
Eline almış Tevrat’ı sallıyor…
Ortadoğulu,
Eline almış Kuran’la destek veriyor…
Olan kime oluyor?
Yerel terörün uygulayıcıları,
Tabii ki fakirlere oluyor…
Sonuç?
Genel terörün uygulayıcıları
Hep zengin kalıyor…
Yerel terörün uygulayıcıları,
Hep fakir kalıyor…
Sonucun sonucunda,
Zengin daha da zenginleşmeye

devam ederken…
Fakirlerin,
Eğitimde fırsat eşitliği sıfırlanıyor…
Halk sağlığı dibe vuruyor…
Sosyal yaşam sınırlanıyor…
Kalıcı yoksulluk sabitleniyor…
Fakirin tek çaresi,
Bilim…
Ama!
Bilime de düşmanlar…

HHH

MHP tabanına
Müthiş önerim var?
Makedonya’da
1800 yıllarında,
Osmanlı’ya karşı “devrimci örgüt”

kurulmuştu…
Adı,
VMRO…
Şimdi,
O günkü devrimci örgüt VMRO,
Kuzey Makedonya’nın en radikal

sağcı örgütü olmuş …
HHH

Bugünlerde,
MHP tabanından binlerce istifalar

başlamış,
Yeni emperyalist barış sürecine tepki

doğrultusunda…
Tam zamanı?
Balkanlar’ın ve Türkiye’nin

devrimcileri,
Zenginleşip liboşlaşmışken,
Aklı başındaki
Fakir çoğunluğun umudu devrimcilik

suya düşmüşken,
Siz MHP tabanı,
Atatürk milliyetçiliğine,
Atatürk devrimlerine dönüş yaparak

sahip çıkın,
Bilimsel devrimciliğin öncüsü

olun…
Asıl barışın bu olduğuna inanın…
Bugün size özenen,
VMRO’nun ilk kuruluşuyla yer

değiştirin…
Bakın?
Anadolu nasıl güzelleşecek… 

İsmet Orhan

Genel terörden
yerel teröre…

Vali Canbolat’tan

milli birlik vurgusu
Aydın Valiliği hain darbe girişiminin
engellenmesinin 9. yılında şehitleri
anma programı gerçekleştirdi.
Tellidede Mezarlığı’nda düzenlenen
programda protokol ile birlikte şehit
kabirlerini ziyaret eden Vali Yakup
Canbolat şehitlerin kabirlerine karanfil
bıraktı. Daha sonra şehitlik defterini
imzalayan Canbolat, deftere şu notları
yazdı: "Aziz şehitlerimiz devletimizin
ve milletimizin istiklali ve istikbali, al
bayrağımızın yüceliği uğrunda
canlarınızı vererek şehadet
mertebesine ulaştınız. Bıraktığınız
emanetin sorumluluğunun idrakinde
olup, aziz hatıralarınızı ilelebet
yaşatacağız." HABER MERKEZİ 

AYDIN
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İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
iştiraki şirketlerde bin 30 işçinin işten
çıkarılmasını protesto eden Belediye-İş
Sendikası üyeleri, belediye meclis
toplantısı öncesi Kültürpark’ta eylem
yaptı. Meclis salonuna girmek isteyen
işçilerle emniyet güçleri arasında arbede
yaşandı. Olayın ardından konuşan
Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil
Tugay, sendika yönetimini hedef
alarak, “Bağırılacak yer sendikanın
önü” dedi. Öte yandan AK Parti
tarafından getirilen soru önergesi de ayrı
bir gerginliğe neden oldu. Çeşme
Belediye Başkanı Lal Denizli ile Buca
Belediye Meclis üyesi Burçin Kevser
Sevil arasında tartışma çıktı.

Eylem Meclis’e taşındı
İZDOĞA, İZULAŞ ve İZBETON

şirketlerinden bin 30 işçinin çıkarılması
kararı sonrası Belediye-İş İzmir Şubeleri
günlerdir Egemenlik Binası önünde
eylemlerini sürdürüyordu. Sendika,
Temmuz ayı olağan meclis toplantısı
öncesinde Kültürpark’taki hollerde
toplanarak belediye meclis salonuna
girmek istedi.Ancak işçilerin kapılara
yüklenmesiyle birlikte çevik kuvvet
ekipleriyle arbede yaşandı. Polis, işçileri
bölgeden uzaklaştırmaya çalıştı.
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Cemil Tugay, yaşananlarla ilgili sert
açıklamalarda bulundu. Sendikayı
hedef alan Tugay, “Bu kurum
yürümezse burada durmamızın hiçbir
anlamı yok. O hizmeti sendikanın
haris tavrı engelleyemez. Bu bağırmakla
çağırmakla olacak iş değil.
Bağırılacak yer sendikanın önüdür.
İşçilere sorsak, haklı olduğumuz
yönde oy kullanırlar. Ama sandık

konulmasına izin verilmedi” ifadelerini
kullandı. Tugay, personel fazlalığı ve
yüksek maaşlar nedeniyle bütçenin
tıkandığını belirterek, “Belediyenin
hizmet edebilmesi için bazı personellerle
yolları ayırmak zorunda kaldık. Kimlerin
çıkarıldığını dahi bilmiyorum, karar
yöneticiler tarafından alındı. Tazminatlar
ödeniyor” dedi.

‘Primler hukuki değil’
Tugay, seçim öncesi yapılan toplu

sözleşmelerde yüksek maaşlar dışında,
“işe devam primi” ve “rapor almama
primi” gibi uygulamalara da dikkat çekti.
Bu ödemelerin sürdürülebilir olmadığını
belirten Başkan, "Bu iki prim hukuken
ve ahlaken açıklanamayacak şekilde ama
ödeniyor. Genelde çıplak maaşı
söylüyorlar ama diğer primleri
söylemiyorlar. Ama bu arkadaşlarımıza
sendika ‘Eylül ayında zam yapılacak’

diyor. Rica ettik, bunları ek protokol ile
düzeltelim, bunu yapmazsak bütçemiz
için birtakım arkadaşlarımızla yolları
ayıracağız dedik. Nasıl çıkartıyoruz?
Performans açısından düşük performans
ama aynı zamanda çalışmadıklarında
yeri doldurabilecek ya da emekliliği
gelen insanlar” ifadelerini kullandı.
Tugay, sendikanın “Eylül'de zam
yapılacak” vaadinin de gerçek dışı
olduğunu ve krizi derinleştirdiğini
savundu.

Lal-Sevil atışması
Öte yandan AK Parti tarafından

getirilen soru önergesi de ayrı bir
gerginliğe neden oldu. Önergede İzmir
Büyükşehir Belediyesi’ndeki bazı
bürokratlarından eşlerinden kağıt
üzerinde boşandığı ve eski eşler
üzerinden kurulan şirketler üzerinden
doğrudan temin iş alındığı iddia

edilmesine Başkan Cemil Tugay sert
tepki gösterdi. Önergenin okunmasını
istemeyen Tugay, “Bunlar nasıl
cümleler, bunlar varsa sizin savcılığa suç
duyurusunda bulunmanız gerekir. Burası
meclis, burada saçmalanmayacak” dedi.
Bu esnada Çeşme Belediye Başkanı Lal
Denizli ile Buca Belediye Meclis üyesi
Burçin Kevser Sevil arasında tartışma
çıktı.Tartışmada şu diyaloglar yaşandı:

Lal Denizli: Ağlama, sen millet
iradesine saygısı olmayan terbiyesiz bir
kadınsın. Senin ne olduğun zaten çıktı
ortaya.

Sevil: Hala konuşuyorsun. Sus!
Senin ne olduğun belli ne demek? Açıkla
bunu!

Lal Denizli: Sen millet iradesine
saygısı olmayan birisisin.

Sevil: Kes sesini diyemezsin bana!
Sen ne kadar seçildiysen ben de o kadar
seçildim! HABER MERKEZİ

Meclis’te çifte ‘gerilim’ 
Büyükşehir Meclisi öncesi bin 30 işçinin işten çıkarılmasına karşı yapılan eylemde gergin anlar yaşandı; Başkan
Tugay, sendikayı hedef aldı. CHP’li Lal Denizli ile AK Partili Burçin Sevil’in atışması ise oturuma damga vurdu 

Bergama Belediyesi’nde 2024 Yılı Denetim
Komisyonu Raporu açıklandı. İncelemede,
eski AK Partili Belediye Başkanı Hakan
Koştu’nun usulsüzlükleri belirlendi ve suç
duyurusunda bulunuldu.

Bergama Belediye Meclisi toplantısında,
2024 yılı denetim yılı raporu kamuoyuyla
paylaşıldı.Raporda, AK Parti döneminde iki
oyun parkının 7 milyon TL olması gerekirken,
22 milyon ödendiği belirlendi. Raporda ikinci
bir usulsüzlük ise çim ihalesinde yapıldığı

tespit edildi.
2024 yılı Denetim Komisyonu'nda yapılan

incelemeler sonucunda, Bergama
Belediyesi'nin AK Partili Belediye Başkanı
Hakan Koştu döneminde belirlenen
usulsüzlükler:

- Şehit Uzman Çavuş Mehmet Emin Yahşi
Parkı ve Sami Altan Parkı için 2023 yılında 22
milyon harcanmış. (2025 yılında aynı seviyede
1 parkın en yüksek maliyeti 3.5 milyon TL)

- Parklar için metrekaresi 40 TL’den rulo

çim alımı yapılmış. Aynı yıl Bergama
Belediyesi ikinci bir ihaleye çıkıyor. Çimi bu
kez metrekaresi 310 TL’den alıyor.

- Sokakları aydınlatmak için 148 adet direk
alınıyor. Her direk için 22 bin 500 TL ücret
ödeniyor. Ancak, 2025 yılında 4 metrelik
aydınlatma direğinin tanesi 6 bin TL.

CHP yönetimi, raporda belirlenen
usulsüzlükler için Cumhuriyet Savcılığı'na suç
duyurusunda bulunacaklarını duyurdu.
HABER MERKEZİ

Yolsuzluklar denetim raporunda 

Zafer Partisi Genel Başkanı Ümit
Özdağ, sosyal medya hesabından
yayımladığı video ile terör örgütü PKK
üyesi bir grubun silah bırakmasının
ardından yaşanan süreci
değerlendirdi. Özdağ, "DAM ittifakı
(DEM-AK Parti-MHP) ülkemize hayır
getirmeyecek. AK Parti’nin
vatansever seçmenleri, MHP’nin
ülkücü seçmenleri bu uğursuz DAM
ittifakını engellemeli" açıklamasıyla
paylaştığı videoda, şöyle konuştu:
"AK Parti, Milliyetçi Hareket Partisi ve
DEM Parti ittifakı kuruldu. Elbet bu
ittifak pazarlıksız konuşulmadı. İktidar
ne kadar reddederse reddetsin
PKK'ya çok ciddi taviz sözleri verildi.
PKK yöneticilerinin, terör şeflerinin
açıklamalarından da zaten yapılan
pazarlığın içinin anayasa değişikliği ile
ilgili olduğunu kamuoyu anlamış
durumda. AK Parti'nin, Milliyetçi
Hareket Partisi'nin vatansever
seçmenleri bu gelişmeden hiç
hoşlanmadılar. Türkiye, AK Parti ve
MHP tarafından DEM Parti ile
uzlaşma adı altında çok tehlikeli bir
sürece sürükleniyor. Bunu
durdurmak için biz Zafer Partisi olarak
bütün yurttaşlarımızı daha önce hangi
partiye oy vermiş olurlarsa olsunlar
Zafer Partisi'ne destek olmaya
çağırıyoruz."HABER MERKEZİ

Özdağ'dan çağrı: 
DAM ittifakı 
engellenmeli

516 Temmuz 2025 ÇarşambaHABERLER

14 Temmuz Pazartesi günü
Ege Saati’nde “Hiçbirimiz
doğduğumuz ülkede
yaşamıyoruz” başlıklı bir yazı
yazdım. İnternet ortamında ve
WhatsApp gruplarında çok
paylaşıldı, çok beğeni aldı.
Beğenileri bir kenara bırakalım.
Benim gibi düşünmeyen ve AKP
iktidarını destekleyen pek
arkadaşım yok. Bildiğim kadarıyla
üç-beş kişiler. AKP’yi
destekliyorlar ama yaşam tarzları
benim gibi. Sadece birinden
itirazlar geldi. Bugün
Cumhuriyetimizin karşı karşıya
kaldığı yıkım sürecinin farkında
değillerse, onları ikna etmek
görevim. İlk yazıyı okumayanlar
için yazının linkini, sona
ekleyeceğim. O yazıda kısaca
şöyle demiştim. 

Benim doğduğum ülkede,
yürütme, yasama ve yargıda
güçler ayrılığı vardı. Benim
doğduğum eski Türkiye’de
insanlar caddelerde, sokaklarda,
çarşıda pazarda, öfkeyle
burnundan soluyarak
yürümüyordu. Benim doğduğum
ülkede, insanlar sokaklarda,
meydanlarda şarkı söylüyor,
dans ediyor gülüyordu.

Şimdi, doğduğum ülkede
yaşamadığımı iliklerime kadar
hissediyorum. Devlet tüm
kurumları ile çoklu bir çöküş
içinde. Toplumsal ahlak dibe
vurmuş. Demokrasi, anayasal
haklar ve hukuk sözde kalmış.
Laik ve üniter cumhuriyet, adına
Terörsüz Türkiye dedikleri bir
süreç içinde Türk-Kürt-Arap
Federe İslam devletine doğru
sürükleniyor. 
NEYE İTİRAZ GELDİ?

Arkadaşım diyor ki: “Sevgili
Meriç Cumhuriyet ideolojisinin en

temel özelliği meraksız bir toplum
inşa etmesidir. Kültür ve eğitim
politikaları bunu bir biçimde hem
de acımasızca becermişlerdir.
Oysa toplumda muhafazakârlar
vardı, Kürtler vardı, Aleviler vardı
ve kendilerini batıda ifade etmek
cüretine sahip değillerdi.”

Baştan aşağı hatalı ve insafsız
bir tespit. Cumhuriyet Devriminin
temel özelliği bir dogma üzerine
kurulu olmamasıdır. “Hayatta En
Hakiki Gerçek Bilimdir”
düşüncesinden hareketle sürekli
demokratik bir devrim hareketidir. 

Hitler döneminde Avrupa’nın
en önemli bilim insanlarını
Türkiye’ye davet eden, Türkiye’nin
üniversitelerine getiren, topluma
“Çağdaş uygarlık düzeyini aşma
hedefi” koyan, geometri kitabı
yazan bir insanın eğitim ve kültür
politikalarını meraksız bir toplum
inşa etmek diye tanımlamak, çok
büyük insafsızlık olur. “Bir gün
benim söylediklerimle bilim
çelişirse, benim dediklerime değil,
bilimin söylediğine inanın” diyen
Mustafa Kemal Atatürk ve onun
kurucu iradesine, “Cumhuriyet
ideolojisinin en temel özelliği
meraksız bir toplum inşa
etmesidir” demek, Cumhuriyet
Devrimlerini anlamamış olmaktır. 

Osmanlının sonu,
Cumhuriyet’in başlangıcında,
nüfusun yüzde 85’i köylüydü.
Eğitimsizdi, okuma yazma oranı
kırsal kesimde yüzde 2
seviyesinde idi. Ve o köylü, hangi

etnik gruptan olursa olsun, bir
devletin yurttaşları değil, padişahın
kuluydu.

Cumhuriyet Devrimi,
ümmetten millete, padişahın
kulluğundan yurttaşların eşitliğine,
bireylerin özgürlüğüne geçiş
süreciydi. Bu devrimin en önemli
ayağı da, 16’ncı, 17’nci yüzyıl
feodalizminde kalmış, padişahın
kullarının, toprak ağalarının
marabalarının, kısacası o eğitimsiz
kırsal nüfusun Cumhuriyet’in
Aydınlanma Devrimleri ile Köy
Enstitüleri yoluyla ve toprak
reformu yoluyla 20’inci yüzyıla
taşınması idi. 

21’inci yüzyılın ilk çeyreğini
bitirdik, bugün PKK terörünü
meşru göstermeye çalıştığınız
bölgedeki duruma bir bakalım.
Kürt nüfusun yoğun olduğu
bölgelerde hala feodalizm sürüyor,
hala aşiret ağaları var, hala Kürtler
yine Kürt aşiret ağalarının
marabası konumundalar. Sol
jargonla konuşan PKK ve DEM
neden ağalık ve aşiret düzeninden
hiç bahsetmiyor? 

Yok sayıldı dediğin
muhafazakarlar ve Kürtler
1945’ten beri mecliste çoğunlukta.

Diyorsun ki, “Oysa toplumda
muhafazakârlar vardı, Kürtler vardı
kendilerini batıda ifade etmek
cüretine sahip değillerdi.”

Toplumda sindirilmiş dediğin o
muhafazakârlar, Kürt aşiret
ağaları, Türkiye Büyük Millet
Meclisi’nde çoğunluktaydı. O

muhafazakârlar, çoğunluğu Kürt
olan toprak ağları 1945 yılında
Toprak Reformu’nu
etkisizleştirerek, 1947’te Köy
Enstitülerini işlevsizleştirerek
Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün
Aydınlanma Devrimlerine en
büyük darbeyi vurdular. Gazi
Mustafa Kemal Atatürk’ün
Aydınlanma Devrimleri 1945’ten
itibaren rafa kaldırıldı. 

Yine 1923’ten AKP iktidarına
kadar kimse kimseye sen Kürt
müsün, muhafazakâr mısın diye
sormuyordu. Ve yine AKP
iktidarına kadar seçilmiş
Cumhurbaşkanları, Başbakanlar,
milletvekillerinin çoğu
muhafazakârdı. Aralarında
gerçekten Atatürk’ün Aydınlanma
Devrimlerine sadık olanlar vardı
ama Genelkurmay Başkanlarının
büyük çoğunluğu Atatürkçü
olmaktan ziyade NATO subayı idi.
1945’ten bugüne kadar sadece
2.5 yıllık Bülent Ecevit dönemi
hariç iktidarda 2003 yılına kadar
hep muhafazakârlar vardı. O
dönemde de Ecevit’in ortağı
Siyasal İslamcı Erbakan’dı. 

O muhafazakâr iktidarlarının
tamamı için “Atatürk ve
Cumhuriyet Karşıtı” demek
insafsızlık olur. Ama
emperyalizmin karşı devrimine
direnemediler. İçlerinde bir kısmı
bilerek bir kısmı bilmeyerek karşı
devrimin aparatı oldular. Yine o
muhafazakâr siyaset
geleneğinden gelenlerin bir kısmı

bugün, çok güçlü bir şekilde, hatta
CHP’den de güçlü bir şekilde
Atatürk Devrimlerini ve
Cumhuriyeti’ni savunmak için
mücadele ediyor.

Senin bugün iktidara geldi
dediğin kişiler muhafazakâr falan
değil. Düpedüz, İngiliz
emperyalizmi tarafından
kurgulanmış, sonra da yönetimine
ABD ve İsrail’in de ortak edildiği
kontrolü ele geçirilmiş Siyasal
İslam hareketidir. Siyasal İslam
Hareketinin amacı da, Türkiye
Cumhuriyeti’nin, Ortadoğu’da
diğer ülkelere örnek olmasın diye
laik ve üniter devlet yapısının
çökertilmesidir.

1945’ten sonra emperyalizmin,
Türkiye’nin kuruluş felsefesine
yönelik en büyük ikinci ağır
darbesi 1980 İhtilali ile oldu. Türk
İslam Sentezi devletin resmi
ideolojisi olarak benimsendi. 1980
ile birlikte Türkiye Cumhuriyeti’nde
siyasal İslamcı kesim güç
kazanmaya başladı. Türk
ekonomisi de sanayileşmesini
tamamlayamadan neoliberal
dünyaya entegre edildi. 

Keşke Atatürk ideolojisi ve
Cumhuriyet ideolojisi diye
küçümsediğin düşünce yapısı
1945’ten sonra da Türkiye’de
devam etseydi. Çok şey farklı
olurdu. Ama ne yazık ki bizim Karşı
Devrim dediğimiz, NATO konsept
subaylarının Yavaş Savaş dediği
süreçte senin gibi birçok kişiye,
Türkiye’nin 1945’ten sonra
Atatürkçü kadrolar ve düşünceler
tarafından yönetildiği algısı
empoze edilmiş. Konu burada
bitmiyor. Devam edeceğim.

https://www.egesaati.com.tr/h
icbirimiz-dogdugumuz-ulkede-
yasamiyoruz

Meriç Köyatası

Atatürkçü düşünce ihmal edildi…
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Tuhaf şeyler oluyor ülkemde.
Siyasette çözemediğimiz şifreler, yeni
söylemler dolaşıyor ortalıkta. Aniden
Araplık da girdi devreye. Biz üç
kardeşmişiz meğer.

Terörsüz Türkiye gerçekten güzel
bir hedef. Keşke olabilsek, bunu samimi
olarak istemeyen olabilir mi hiç? Ama
nutukla, fotoğrafla, video ile olmuyor
işte. Akıl ve mantığa sahipse bir insan,
30 silahın yakılmasıyla, 30 hem de azılı
teröristin mağara merdivenlerinden inip
çıkmasıyla terörün bitmeyeceğini
hemen anlar. Bize tarihi olay olarak
tanıtılan bu (terörün bitişi) hikayesi
karşılığı ne tavizler verildi? Terör
gerçekten bitirildi mi yoksa dağlardaki
silahlar ve eğitimli kadrolar, Amerika
tarafından kurdurulan Suriye’deki
Kürdistan’a mı kaydırıldı?

İster istemez şeytanın avukatı gibi
düşünüyor insan. Öcalan’ın açıklaması
ile teröristlerin silah yakım töreninde
okunan bildiri iyi güzel de, o noktaya
nasıl gelindi? İmralı’ya gidiş gelişler,
aylar süren görüşmeler, Kandil’den
mesajlar filan hepsi, milletin meçhulü.
Kapalı kapılar ardında neler oluyor, neler
bitiyor bilemiyoruz ki. Öyle şeyler
söyleniyor, kulaklara öyle şeyler
üfleniyor ki, neredeyse Türklükten
hesap sorulacak, geçmişle
hesaplaşılacak. Tehlikeli balonlar
uçuşuyor havalarda. Gerçeğin
bilinmediği yerlerde, tehlikeli balonların
vereceği zarar büyük olur.

Kürtlere özerklik verilecekmiş,
ülkemiz bölgelere ayrılacakmış,
eyaletler gelecekmiş. Dilin kemiği yok ki,
sallayan sallayana… Bizim millet çabuk
inanır böyle şeylere. Bizi yönetenler
konuşmadıkça, gerçekleri
anlatmadıkça dedikodu-söylenti-yalan
hakim oluyor ortalığa. Ayrıca ülkemizde
birlikte kardeşçe yaşadığımız Kürtlerin
pek eksiği kalmadı ki toplumun diğer
kesiminden. Ne istediler de verilmedi
ki? Kürt Cumhurbaşkanımız da oldu,
Başbakanımız da, bakanlarımız da,
patronlarımız da, partilerimiz de,
belediyelerimiz de, rektörlerimiz de…
Türkiye’deki Kürtçülük sorun ve
problemlerinin asıl adresi, ülkemizin
iyiliğini, birlik ve beraberliğini, kuvvetini
istemeyen ve bizi birbirimize düşürerek
Anadolu’yu parçalamaya çalışan
yabancılardır. Özetle dış güçlerdir
yani…

Amerika’nın Büyük Ortadoğu
Projesi, adım adım hedefine
götürülmeye çalışılıyor. Bu proje İsrail’i
büyütmeyi, büyük Kürdistan’ı kurmayı
ve topraklarımızı parçalamayı
amaçlıyor. Bunu ben söylemiyorum,
adamlar yıllardır açık açık söylüyor,
yazıyor, çiziyor, anlatıyorlar. Bu konuda
çok önemli kişilerin yazdığı bir sürü kitap
var. Ayrıca bizim siyasetçilerin içinde bu
projenin eşbaşkanı olduğunu
söyleyenler bile çıkmadı mı? Oyun
büyük dostlarım. Bu büyük oyunun
mezesi haline getirmeyelim Türkiye’yi,
parçalatmayalım topraklarımızı,
devletimizi ve milletimizi.

Atacağımız adımlara çok dikkat
etmeliyiz. Ülkemizin geleceğini siyasi
geleceğimize ve menfaatimize kurban
etmemeliyiz. Türklüğü, Türkiye’yi
yüceltmeyi hedeflemeliyiz. 

Can Pulak

Büyük oyuna 
dikkat

Türkiye’de en çok ihracat yapan
ikinci bölge olan Ege Bölgesi 2025 yılı
Haziran ayında ihracatını yüzde 7.3’lük
artışla 3 milyar 200 milyon dolardan 3
milyar 434 milyon dolara taşıdı. Haziran
ayında ihracat rakamlarındaki yükselişte
2025 yılında Kurban Bayramı tatilinin
2024 yılındaki gibi 9 gün ilan
edilmemesi ve parite etkili oldu.

Ege İhracatçı Birlikleri’nden yapılan
yazılı açıklamaya göre; Ege Bölgesi
illerinden Afyonkarahisar dışındaki tüm
iller 2025 yılı Haziran ayında
ihracatlarını artırmayı başardılar.

Ege’nin yarısı İzmir’den
Ticaret Bakanlığı’nın, Faaliyet

İllerine Göre İhracat istatistiklerine göre
İzmir, Haziran ayında ihracatını yüzde
13’lük artışla 1 milyar 728 milyon
dolardan 1 milyar 950 milyon dolara
taşıyarak Ege Bölgesi ihracatından
yüzde 57 pay aldı ve Ege Bölgesi
ihracatını domine etmeyi sürdürdü.

2024 yılı Ocak – Haziran döneminde
12 milyar 553 milyon dolarlık ihracat
gerçekleştiren İzmir, 2025 yılının ilk
yarısında yüzde 3’lük ihracat düşüşüyle
12 milyar 143 milyon dolarlık döviz
getirisi elde etti.

Haziran ayında, İzmir’den en fazla
ihracat 520 milyon dolarla mineral

yakıtlar, mineral yağlar olurken, demir-
çelik ihracatı 231 milyon dolarla ikinci
basamakta yer aldı. Kazanlar ve
makineler 165.5 milyon dolarla en çok
ihracatı yapılan üçüncü grup oldu.

Haziran ayında, İzmir’den en fazla
ihracat 166.3 milyon dolarla
Almanya’ya yapılırken, Hollanda’ya
143.4 milyon dolarlık, İspanya’ya 131.7
milyon dolarlık ihracat gerçekleştirildi.

Manisa, ikinci sırada
2024 yılı Haziran ayında 536.7

milyon dolarlık ihracatla Ege Bölgesi

illeri arasında ikinci sırada yer alan
Manisa, 2025 yılı Haziran ayında
ihracatını yüzde 2’lik artışla 548.5
milyon dolara taşıdı ve İzmir’i takibini
sürdürdü. Manisa’nın 6 aylık ihracatı
yatay bir seyirle 3 milyar 611 milyon
dolar olarak kayıtlara geçti.

Denizli, geçtiğimiz yıl Haziran
ayında 312 milyon dolar olan ihracatını,
2025 yılı Haziran ayında yüzde 3’lük
artışla 321.4 milyon dolara taşıdı.
Denizli’nin 6 aylık ihracatı yüzde 6’lık
artışla 2 milyar 58 milyon dolardan 2
milyar 180 milyon dolara yükseldi.

2024 yılını 2 milyar 457 milyon
dolarlık ihracat tutarıyla geride bırakan
Balıkesir, Haziran ayında 213 milyon
dolarlık ihracatı hanesine yazdırdı.
Balıkesir Haziran ayında ihracatını
yüzde 2.5 artırmayı başardı. Balıkesir’in
altı aylık ihracatı yüzde 1’lik azalışla 1
milyar 189 milyon dolar oldu. 2025
yılının ilk yarısında 21 milyar 851
milyon dolarlık ihracata imza atan Ege
Bölgesi, 2024 yılı Ocak-Haziran
dönemindeki 21 milyar 950 milyon
dolarlık ihracatının 99 milyon dolar
gerisinde kaldı. HABER MERKEZİ

Haziran ayı ihracatı
Egelileri sevindirdi

EGE BÖLGESİ’NİN İHRACATI YÜZDE 7.3 ARTARAK 3 MİLYAR 434 MİLYON DOLAR OLDU

Bir haftalık tatil bile Türklere hayal
Eurostat verilerine göre, Türkiye’de halkın

yüzde 57.4’ü yıllık bir haftalık tatilin masrafını
karşılayamıyor. Çocuklu ailelerde bu oran yüzde
60’ı aşarken, Türkiye Avrupa’da tatil
yapamayanlar sıralamasında Romanya’nın
ardından ikinci sırada yer aldı.

Avrupa İstatistik Ofisi (Eurostat), ülkelerin
evden uzakta geçirilecek yıllık bir haftalık tatilin
ücretini karşılayamama oranlarını açıkladı.

Eurostat verilerine göre 2024 yılında, Avrupa
ülkelerinde 16 yaş ve üzeri nüfusun 1 haftalık tatil
masraflarını karşılayamama oranı ortalama yüzde
27 seviyesinde gerçekleşti. Türkiye'de ise bu oran
yüzde 57.4 olarak açıklandı.

Yılda bir haftalık tatile parası yetmeyen nüfus
oranında Romanya zirvede yer alırken onu
Türkiye izledi. Buna karşılık en düşük oranlar
yüzde 8,9 ile Lüksemburg, yüzde 11,6 ile İsveç,
yüzde 13 ile Hollanda'da kaydedildi.

İlk sırada Romanya
Bir haftalık tatili karşılayamayanların oranının

en yüksek olduğu yer yüzde 58.6 ile Romanya

oldu.Romanya'yı ise yüzde 57.4 ile Türkiye izledi. 
Yunanistan'da bu nüfusun oranı yüzde 46.0

olurken Bulgaristan'da yüzde 41.4 oldu.
Eurostat verilerine göre, Türkiye'de bir haftalık

tatil masrafını karşılayamayacak durumda
olanların oranı bir önceki yıl yüzde 58.8 olarak
gerçekleşmişti.

2024'te bu oran bir miktar gerilese de Türkiye
bir haftalık tatil masrafını karşılayamayan nüfus

oranında en üst sıralardaki varlığını korudu.
Ayrıca verilere göre Türkiye'de çocuklu hanelerin
yüzde 60.3’ü, evden uzakta geçirilecek bir haftalık
yıllık tatilin masraflarını karşılayacak ekonomik
güce sahip değil. Tek çocuklu iki yetişkinin
bulunduğu hanelerde tatil yapamama oranı yüzde
46.1 iken, bu oran iki çocuklu ailelerde yüzde
52.7’ye, üç çocuklu ailelerde ise yüzde 71.9’a
kadar çıkıyor. HABER MERKEZİ

Çameli fasulyesinde
hasat zamanı başladı
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T.C.
İZMİR 11/07/2025
İFLAS DAİRESİ
2025/17 İFLAS

İZMİRİFLAS MÜDÜRLÜĞÜ’NDEN
TASFİYENİN İFLAS HÜKÜMLERİ GEREĞİ

YAPILDIĞI’NA DAİR İLAN
MÜFLİSİN ADI SOYADI VE ADRESİ : KARMER ULUSLARARASI
TAŞIMACILIK İNŞAAT SANAYİ VE DIŞ TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ,
0524007366000014 Mersis Nolu, 5240073660 Vergi Nolu, 1550/1
SOKAK NO:21 ÖREN İÇİ MEVKİİ DOĞANLAR BORNOVA/İZMİR
adresinde kain
Yukarıda bilgileri yazılı müflis şirketin İZMİR 3. ASLİYE TİCARET
MAHKEMESİNİN 11/07/2025 TARİH VE 2025/21 ESAS sayılı ilamı ile
saat : 12:27'de İFLASINA KARAR VERİLMİŞ olup, tasfiye işlemleri
Müdürlüğümüzün yukarıda esas numarası yazılı iflas dosyasından
yürütülmektedir.
Keyfiyet İİK'nın 166. Maddesi gereğince ilan olunur.

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: ILN02260401

Örnek No:55*
T.C.

DİKİLİ
(SULH HUKUK MAH.) SATIŞ MEMURLUĞU

2025/12 SATIŞ
TAŞINMAZIN GAZETE VEYA İNTERNET HABER SİTESİ İLANI

Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup mahcuzun
ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara esatis.uyap.gov.tr adresi
üzerinden 2025/12 SATIŞ sayılı dosya numarası ile erişim sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen kıymeti
ve önemli vasıfları:
1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : İzmir İl, Dikili İlçe, Samanlıkköy Mahallesi , 115 Ada, 317 Parsel, zeytinli tarla vasıflı
taşınmazın yola cephesi vardır, denize 12000 m , Dikili limana 12500 m Samanlık merkezine 700
m mesafededir, çevresinde tarım arazileri vardır, üzerinde bir bina yoktur, sulama imkanı yoktur.
Yüzölçümü : 7.025,95 m2
İmar Durumu: 1/25000 ölçekli İzmir Büyükşehir Belediyesi 25 bin Nazım İmar Planında 25.000
plan fonksiyonunda makilik-fundalık olduğu belirtilmiştir.
Kıymeti : 1.756.488,00 TL
KDV Oranı : %10
Kaydındaki Şerhler: Tapu kaydındaki gibidir.
Artırma Bilgileri

Başlangıç Tarih ve Saati : 04/09/2025 - 10:26
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------

1.Artırma Bitiş Tarih ve Saati : 11/09/2025 - 10:26
Başlangıç Tarih ve Saati : 01/10/2025 - 10:26

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
2.Artırma Bitiş Tarih ve Saati : 08/10/2025 - 10:26
11/07/2025 (İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: ILN02260897

Ege Bölgesi’ndeki ihracatçıların 2025 yılının
ilk yarısındaki performanslarını değer-

lendiren Ege İhracatçı Birlikleri Koordinatör
Başkanı Jak Eskinazi, ihracata katkı

veren tüm ihracatçıları kut-
ladığını dile getirdi.

Türkiye’de 2024 yılında en-
flasyonun yüzde 45’e

ulaştığını buna karşın döviz
kurundaki artışın yüzde 20

seviyesinde kaldığını pay-
laşan Eskinazi, “2025 yılının

ilk yarısında da dolar kuru
altı aylık enflasyon

rakamının 4 puan gerisinde
seyretti. Bu şartlarda Egeli

ihracatçılar mevcudu koru-
mayı başardılar ” dedi.

İzmir, ihracatını yüzde 13’lük artışla 1 milyar 728 milyon dolardan 1 milyar 950 milyon dolara
çıkardı. Manisa da yüzde 2’lik bir artışla 548.5 milyonluk rakamla İzmir’i takibini sürdürdü

Denizli’nin Çameli ilçesinde
tamamen doğal yöntemlerle
yetiştirilen meşhur Çameli sırık fa-
sulyesinin hasadına başlandı.
Güvercin gübresiyle beslenen ve
doğal kaynak suyu ile sulanan fasu-
lye, çevre illerde büyük ilgi görüyor.
Çameli’nin Gökçeyaka Mahalle-
si’nde yaşayan 56 yaşındaki üretici
Semra Şaylan, yaklaşık 10 yıldır üç
dönümlük arazisinde coğrafi
işaretli meşhur Çameli sırık fasu-
lyesi üretimi yapıyor. 

Doğal kaynak suyu ve kendi
beslediği 150-200 güvercinden elde
ettiği gübreyle organik tarım yapan
Şaylan, günlük 300-600 kilogram
arasında ürün elde ettiklerini be-
lirterek, "Tarlamız üç dönüm. Bu yıl
yaklaşık 6 tona yakın yaş fasulye
hasadı yapmayı hedefliyorum"
dedi. İHA
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Ege'nin gözde tatil
merkezlerinden Aydın’ın Kuşadası
ve Didim ilçeleri, turkuaz denizi ve
temiz plajlarıyla yaz sezonunda
yerli ve yabancı turistlerin ilk
tercihleri arasında yer alıyor. Doğal
güzellikleri ve tarihi dokusuyla
dikkat çeken bu iki kıyı beldesi,
toplam 39 mavi bayraklı plajı
sayesinde sürdürülebilir turizmin de
önemli temsilcileri arasında
gösteriliyor.

Uluslararası çevre kriterlerini
karşılayan plajlara verilen “mavi
bayrak” unvanı, bölgeye gelen
ziyaretçilere güvenli, hijyenik ve
doğayla uyumlu bir tatil vadediyor.
Didim, başta Altınkum olmak üzere
14 plajıyla, Kuşadası ise Kadınlar
Denizi, Kuştur ve Sevgi Plajı gibi
öne çıkan sahilleriyle 25 mavi
bayraklı noktaya ev sahipliği
yapıyor.

Her yıl Türkiye Çevre Eğitim
Vakfı’nın (TÜRÇEV) titiz
denetiminden geçen bu plajlar; su
kalitesi, çevre yönetimi, güvenlik ve
çevre eğitimi gibi birçok başlıkta
kriterleri başarıyla
karşılıyor.Kuşadası Turizm Derneği
Başkanı Bülent İlbahar, mavi
bayrakların hem çevre bilinci
açısından hem de turizm geliri
bakımından taşıdığı öneme dikkat
çekerek şunları söyledi:

"25 mavi bayraklı plajımızla
gurur duyuyoruz. Bu plajlar sadece
denize girilecek yerler değil, aynı
zamanda doğaya saygı ve insana

değer anlayışının bir yansımasıdır.
Her sezon daha fazla turistin bu
bilinçle bölgemizi tercih ettiğini
görüyoruz."

Yüzde 80 mavi bayrak
Kentteki plajların yüzde 80'inin

mavi bayraklı olduğuna dikkati
çeken İlbahar, "Gerçekten
denizlerimiz temiz ve bakımlı.
Denizin temizliği, mavi bayrak
almaları, bütün dünyada geçerli bir
durum. Gelen turistler önemini
biliyorlar, ona göre tercih ediyorlar.
Gidecekleri yerlere mavi bayraklı

mı diye bakıyorlar yani ona göre
otel seçiliyor. Otellerimiz de
plajlara iyi bakıyorlar. Tüm
plajlarımızı yüzde 100 mavi
bayraklı yapmak için çalışmaya
devam edeceğiz." diye konuştu.

Kuşadası Otelciler Derneği
Başkanı Tacettin Özden, pırıl pırıl
bir denize sahip olduklarını belirtti.
Mavi bayrak denetimlerinin 
düzenli yapıldığını, bu konuda da
oldukça titiz davranıldığını
vurgulayan Özden, şunları kaydetti:
"Deniz arayan herkes aslında mavi
bayrağa bakıyor. Bundan dolayı

turistin devamlılığı için mavi
bayrağı çok önemsiyoruz. Mevcut
mavi bayrak durumumuz büyük bir
avantajımız. Turkuaz renkli, pırıl
pırıl bir deniz... Tertemiz bir
denizde yüzmenin keyfini
çıkarıyorlar. Deniz, plaj, temizlik,
verilen hizmet ve servisten dolayı
ertesi yıl yeniden gelen çok
misafirimiz var. Deniz temizliği
konusunda çok iyi durumdayız ve
herkes bu hususa çok dikkat ediyor.
Özellikle oteller bu konuda çok
ciddi şekilde hassas çünkü en büyük
sermaye deniz." HABER MERKEZİ 

Ada’ya ve Didim’e 
mavi bayrak gururu Aşure sofrası birlik 

ve sevgi ile kuruldu
Gökdere Köyü’nde düzenlenen
geleneksel aşure etkinliğine katılan
Bornova Belediye Başkanı Ömer
Eşki, sevgiye vurgu yaparak birlik ve
barış mesajı verdi. Bornova
Belediyesi’nin, Alevi Güçbirliği
Platformu işbirliğiyle düzenlediği
geleneksel aşure etkinliği bu yıl da
yoğun bir katılımla gerçekleşti.
Kerbela Şehitleri anısına yapılan
saygı duruşu ve ardından okunan
İstiklal Marşı ile başlayan etkinlikte
semah gösterisi izleyenleri derinden
etkiledi. HABER MERKEZİ

‘Arnavut kaldırımları’ 
söyleşiye konu oldu

Ayvalık’ın edebiyat dünyasına
kazandırdığı güçlü kalemler Aysun
Kara, Esme Aras ve Derya
Sönmez, “Arnavut Kaldırımlarının
Hikâyedeki İzi” başlıklı söyleşide
biraraya geldi. Ayvalık Alan
Başkanı Dr. Berrin Akin Akbüker’in
moderatörlüğünde gerçekleşen
etkinlikte, üçüncü kuşak Ayvalık
mübadili olan yazarlar, öykülerine
yansıyan Ayvalık izlerini ve göç
hikâyeleriyle  şekillenen duygusal
miraslarını paylaştılar.
HABER MERKEZİ

BORNOVA

AYVALIK

Buca Belediyesi, tarihi demir yolu hattını terk
edilmiş görüntüsünden kurtararak ilçe
merkezinde yepyeni bir çekim merkezi
yarattı. Yenilenen tarihi hatta “Atatürk”
ismini vermek istediklerini açıklayan
Buca Belediye Başkanı Mimar Görkem
Duman, “Buca’mızın kent belleğinde
önemli bir yeri olan tarihi demir yolu
hattını günümüzle buluşturduğumuz
için mutluyuz” dedi.

Buca Belediyesi, 1872 yılında
Buca'nın ünlü razaki üzümünü
Avrupa’ya ulaştırmak için
Levantenler tarafından yapılan
ve 2006 yılından beri atıl
durumda olan tren yolu hattı i
çin hayata geçirdiği proje ile
Buca’nın kalbinde yeni bir çekim
merkezi yarattı. Demiryolu hattı,
yeşil alanlar, yürüyüş ve bisiklet
yolları, dinlenme noktaları,
egzersiz ve çocuk oyun alanları
ile donatıldı. Tarihi demir yolu
rayları da modern projeye
entegre edilerek Buca’nın
geçmişine atıfta bulunuldu.
Engelli dostu uygulamaları
ile dikkat çeken 2 bin metre
uzunluğundaki alan
vatandaşların uğrak noktası
oldu. Yapılan proje ile semtin
çehresinin değiştiğini ifade
eden ilçe sakinleri Buca
Belediyesi’ne teşekkürlerini
iletti.

Hayata geçirilen projenin
ilçe için çok önemli
olduğuna değinen Buca
Belediye Başkanı
Görkem Duman,
“Yıllardır atıl kalmış bir
alanı yeniden Buca’ya
kazandırdık ve
ilçemizde yeşil alanları
ile yeni bir nefes alanı
yarattık. Tarihi demir
yolu hattı, ilçede eski
Buca ruhunu yaşatan

önemli bir zenginliğimiz.
Ona yeni bir kimlik
kazandırarak günümüze

taşımak başarılı bir çalışma
oldu. Dokuz Eylül
Üniversitesi Eğitim

Fakültesi’nin hemen yanı
başında olan 5 dönümlük alan
için de öğrenci odaklı modern

bir proje hazırlıyoruz.
Proje kapsamında, tarihi
istasyon binası
yenilenerek, öğrenci
lokantası ve kitap kafeye
dönüştürülecek. İlçede
hayata geçirdiğimiz
çalışmalarda, kent
belleğinden ve
dokusundan kopmadan
çevreye uygun bir
şekilde ilerlemeye
özen gösteriyoruz”

diye konuştu. Başkan Görkem Duman,
hatta “Atatürk” ismini vermek istediklerini
sözlerine ekledi.

Neler yapıldı?
Projenin başlangıç alanı, tarihi tren

istasyonundan Seyfi Demirsoy Devlet
Hastanesi’ne uzanıyor. Bu alanda bin 450
metrekare yeşil alan oluşturularak belli
kısımlarında raylar gün yüzünde bırakıldı ve 40
araçlık otopark yapıldı. İkinci alan, Seyfi
Demirsoy Devlet Hastanesi’nden Hipodrom
kavşağına kadar olan bin 250 metrelik kısmı
kapsıyor. Burada bisiklet yolu ve yumuşak zemin
olarak adlandırılan yürüyüş yolu, bir adet

basketbol sahası, iki adet fitness alanı, iki adet
ileri yaş grubu egzersiz alanı, 23 araçlık otopark
yer aldı. Ayrıca farklı tipte ağaçlar, çiçek ve
bitkiler dikilip çim çalışması yapılarak 4 bin
metrekare yeşil alan oluşturuldu. Üçüncü alan ise
Şirinyer Hipodrom kavşağından İzban
İstasyonu’na kadar olan 350 metrelik mesafeden
oluşuyor. Burada, tarihi tren yolu hattını korumak
amacıyla raylar ve ahşap traversler açık bırakıldı
ve bu hattın içerisine zeytin ağacı, farklı tipte
bitkiler dikilerek hattın içi yeşillendirildi. Bu
hattın sağ kolunda, bin 400 metrekare yeşil alan
oluşturularak peyzaj çalışması yapıldı. 
n BU BİR HABER İLANDIR
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Buca’nın kalbinde yeni 
bir çekim merkezi doğdu
Buca’nın kalbinde yeni 
bir çekim merkezi doğdu
Buca’nın kalbinde yeni 
bir çekim merkezi doğdu
Buca’nın kalbinde yeni 
bir çekim merkezi doğdu
Buca’nın kalbinde yeni 
bir çekim merkezi doğdu
Buca’nın kalbinde yeni 
bir çekim merkezi doğdu

Mavi bayraklı plajlarıyla dikkat çeken Kuşadası ve Didim, tertemiz denizi, güvenli plajları ve
çevreye duyarlı hizmet anlayışıyla Ege'nin en çok tercih edilen tatil rotaları arasında öne çıkıyor
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Tire’de imza günü
TFF 3'üncü Lig 4'üncü Grup'taki İzmir
temsilcilerinden Tire 2021 FK teknik
direktörü Ufuk Uysal'la resmi sözleşmeyi
imzaladı. Tire ekibi, "Teknik direktör Ufuk
Uysal ile resmi sözleşme imzalanmıştır”
açıklamasını yayınladı.HABER MERKEZİ

TFF 3. Lig 4. Grup’ta yeni
sezona iddialı girmek isteyen
Karşıyaka, teknik direktörlük
görevine tecrübeli çalıştırıcı
Burhanettin Basatemür’ü getirdi.
İzmir temsilcisi Karşıyaka, uzun
süredir beklenen teknik direktör
hamlesini resmen yaptı. 

Yeni yönetimin göreve
gelmesiyle birlikte transfer
çalışmalarına hız veren yeşil-
kırmızılılarda takımın başına 51
yaşındaki Burhanettin Basatemür
getirildi. Son olarak Menemen
FK'da görev yapan Basatemür,
kulüpten ayrıldığı gün Karşıyaka ile
el sıkıştı. Yeşil kırmızılılar kısa süre
içerisinde kadro oluşturmak istiyor. 

Karşıyaka’da düzenlenen imza
törenine Kulüp Başkanı Aygün
Cicibaş’ın yanı sıra futbol şube
sorumluları ve altyapı yönetimi de
katıldı. Kulüpten yapılan resmi
açıklamada, “Futbol vizyonu,
altyapıya verdiği önem ve modern

oyun anlayışıyla dikkat çeken
Burhanettin Basatemür ile yeni
sezonda hedeflerimize birlikte
yürüyoruz. Hocamıza ailemize hoş
geldin diyor, yeni görevinde
başarılar diliyoruz” ifadelerine yer
verildi.

UEFA A Lisansı bulunan
Burhanettin Basatemür,
kariyerinde Somaspor, Altınordu,
Turgutluspor, Urganlıspor, Alaşehir
Belediyespor ve Kasabaspor gibi
kulüplerde görev yaptı.
Somaspor’u 3. Lig’den 2. Lig’e
taşıyan deneyimli teknik adam,
altyapıdan çıkardığı genç
yetenekleri Süper Lig’e
kazandırmasıyla tanınıyor. Bugüne
kadar birçok oyuncuyu Beşiktaş
dahil üst lig takımlarına gönderdi.

Kadrosunu büyük ölçüde
yenilemek zorunda kalan
Karşıyaka’da geçen sezon 10 gol
atarak dikkat çeken forvet Ali Sinan
Gayla, kulüpten ayrıldığını açıkladı.

Sözleşmesi
biten golcü
sosyal medyadan
yaptığı paylaşımda,
“Formasını büyük gururla giydiğim
Karşıyaka Spor Kulübü’ne bugün
itibarıyla veda ediyorum. Bu camia
kalbimde her zaman ayrı bir yer
tutacak” ifadelerini kullandı.

Karşıyaka’da daha önce de
Abdülkadir Öksüz, Sefa Küpeli,
Hakan Canbazoğlu, Enes
Nalbantoğlu ve İsmail Candan gibi
isimler takımdan ayrılmıştı.  HABER

MERKEZİ

16 Temmuz 2025 Çarşamba
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Karşıyaka'nın çok
büyük bir camia

olduğunu söyleyen
Burhanettin Basatemür,

"Göreve biraz geç geldik. Bu
süreçte giden oyuncular oldu.
Biz transferde hedefi ve amacı

olan, başarıya aç, Karşıyaka'da
oynamayı psikolojik olarak da

kaldırabilecek futbolcular
alacağız. Bugüne kadar olan

sistemi değiştireceğiz. Oyuncu
isimlerine takılmayacağız. Oyuncu

değil sistem başarıyı getirecek.
Altyapı yönetimiyle görüştük.
Altyapımızdan da A takımda

oynayabilecek 17, 19 yaş
aralığındaki futbolcularımızı

kadroya monte edeceğiz. 
Bu camia, bu taraftarı

kaldırabilecek, karakterli, düzgün,
iyi bir takım kuracağız" ifadelerini

kullandı.
Karşıyaka Teknik Direktörü

Burhanettin Basatemür, adımlarını
kulübü koruyup kollayarak

atacaklarını dile getirdi.
"Karşıyaka'ya cebinden para ve

emek verenleri yormayacağız" diyen
tecrübeli teknik adam, "Takip ettiğim

birçok yetenekli, vitrine çıkabilecek
oyuncu var. İstanbul ekiplerinin

altyapısından 2'nci Lig'e çok rahat
transfer yapabiliyorduk. 3.Lig olunca

oyuncular biraz tereddüt yaşıyor ama
burası Karşıyaka, oyuncular bu

büyük kulübü,  Karşıyaka taraftarını
bilerek gelecek" dedi.

Kaf Kaf

kolları

sıvadı
Teknik Direktör Burhanettin Basatemur
ile sözleşme imzalayan Karşıyaka
önümüzdeki sezonun kadrosunu
oluşturmak için yeniden atağa kalkacak 

Yeni sezona Slovenya'da
hazırlanan Göztepe'nin kaptanı
sol bek İsmail Köybaşı ve stoper
Taha Altıkardeş  açıklamalarda
bulundu. Sarı kırmızılılar ile
sözleşme yenileyen Taha, çok
mutlu olduğunu ve Göztepe'den
ayrılmayı hiç düşünmediğini dile
getirdi. 2 yıldır Göztepe
formasını büyük bir gururla
giydiğini belirten Taha,
"Göztepe'de çok güzel bir süreç
geçirdim. Trabzonspor'da 1,5 yıl
çok az süre bulduktan sonra
Göztepe'de sürekli forma şansı
bulmak bana çok  iyi geldi” dedi.

Geçen sezon Süper Lig'e renk
kattıklarını belirten 21 yaşındaki
savunmacı, "Biz geçen sezon

Süper Lig'de yola Avrupa
hedefiyle çıktık ve hedefimizi
ucundan kaçırdık. Bizim için bu
bir ısınmaydı. Bu yıl bunun
bilinci altında çalışıyoruz. Yoğun
antrenman temposuyla beraber
burada da 2 hazırlık maçı yaptık.

Çalışmalar çok güzel gidiyor.
Bütün takım yüksek özveriyle
çalışıyor. İnşallah bu yıl Avrupa
hedefine gideceğiz" diye konuştu.

Kaptan İsmail Köybaşı da
sarı-kırmızılı formayı giymekten
büyük mutluluk ve gurur
duyduğunu söyledi. Çalışmaların
çok verimli geçtiğini anlatan
deneyimli futbolcu, "Herkesin
gelişmesini isteyen, talepkar bir
hocamız var. Bu bizim için bir
şans. Yeni gelen arkadaşlarımız
var. Ufak ufak uyum da
sağlayacağız. Hedefler önemli.
Göztepe gibi büyük bir
camiadaysanız hedefsiz,
coşkusuz kalamazsınız"
yorumunu yaptı. İHA

Göztepe’nin yıldız 
oyuncuları umutlu

Aydın’ın Rus pasörü
milli takıma çağrıldı
Sultanlar Ligi ekiplerinden
Aydın Büyükşehir
Belediyespor'un yeni transferi
Viktoriia Kobzar, Rusya A Milli
Kadın Voleybol Takımı'nın 7-
18 Ağustos tarihleri arasında
düzenleyeceği hazırlık kampı
kadrosuna davet edildi.
Aydın BŞB’nin yeni transferi 20
yaşındaki pasör, sezon öncesi
çalışmalarına 28 Temmuz'da
Aydın temsilcisiyle başlayacak.
Viktroiia Kobzar, hazırlık
sürecinde Rusya formasını
terletecek. İHA

TÜRKİYE Futbol Federasyonu
(TFF), mayıs ayında 3’üncü Lig
kulüplerinin, 2025-2026 sezon
kadrolarında 2000 ve öncesi
doğumlu oyuncu bulundurma
sayısını 5 futbolcu ile
sınırlandırdı. Karardan sonra
takımlarından gönderilen
futbolcular, Gençlik ve Spor
Bakanlığı (GSB) önünde
toplanarak basın açıklaması
gerçekleştirdi.
Yaklaşık 100 kadar futbolcu
TFF tarafından alınan karara

yönelik Gençlik ve Spor
Bakanlığı önünde bir basın
açıklaması gerçekleştirdi.
Futbolcular adına konuşan
Yasin Palaz, 20 yıldır
profesyonel futbolcu olduğunu
belirterek, “Bu dünyanın hiçbir
ülkesinde olmayan, öncesinde
de bizde 2012 yılında
uygulanan, hiçbir şekilde karşılık
görmeyip tamamen ortadan
kaldırılan bir kural.  Bu kararı
kabul edemeyiz” diye konuştu.
HABER MERKEZİ

Yaş sınırlamasına tepki

Zor günler geçiren Altay, futbol
şubesini şirketleştirip mevcut
yönetime mali destek sağlayan
Vahdettin Heyal'a devretmek
için son aşamaya girdi. Heyal,
sosyal medya hesabından
daha önce kurulan Büyük Altay
1914 A.Ş'deki Başkan Yüksel
Gürüz'ün oğlu Hakkı Görkem
Gürüz üzerine olan hisselerin
tamamının kendisine
devredildiğini açıkladı.
Vahdettin Heyal, "Altay spor
Kulübü yönetim kurulu,

kulübün profesyonel yarışmacı
haklarını mevcut borcu olan
yaklaşık 1 milyar 200 milyon TL
karşılığında (yani borçlarına
karşılık) Büyük Altay 1914
A.Ş’ye devretmek üzere karar
alacak. 
Bu kararla birlikte yatırımcı
şirket önce Gençlik Spor
Bakanlığı'na uygunluk için
başvurulacak. Bakanlığın
onayından sonra tescil için
Federasyonu'a başvurulacak"
dedi.HABER MERKEZİ

Altay’da hisseler devredildi
Tetik Nazilli’ye
destek olacak
İlçe genelindeki ziyaretlerini
sürdüren Nazillispor Kulüp
Başkanı Ümit Ambar, son
olarak Nazilli Belediye Başkanı
Ertuğrul Tetik’i makamında
ziyaret ederken, Başkan Tetik
ise Nazillispor'a destek sözü
verdi. Toplantıda Belediye
Başkan Yardımcısı Kadir Mutlu
ve Kulüp Müdürü Osman
Damar da yer alırken
buluşmada  kulübün geleceği
masaya yatırıldı. Başkan Tetik,
Ümit Ambar ve ekibine yeni
dönemde başarılar diledi. İHA

TransAnatolia’nın 15. Yıl
heyecanı, 30 Ağustos –
6 Eylül tarihleri arasında
Bursa’dan Bolu’ya
uzanacak parkurda bu
yıl kadın yarışmacıların
çıtasını yükseltiyor.
Türkiye, Almanya,
Romanya ve
Hollanda’dan toplam 6
kadın pilot, motosiklet,
SSV ve otomobil
kategorilerinde,
TransAnatolia’nın zorlu
parkurunda  fiziksel  ve
zihinsel dayanıklılığını
ortaya koyacak. HABER

MERKEZİ
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Başarıyı
sistemimiz
getirecek

Başarıyı
sistemimiz
getirecek

Başarıyı
sistemimiz
getirecek

Başarıyı
sistemimiz
getirecek

Başarıyı
sistemimiz
getirecek

Başarıyı
sistemimiz
getirecek

8:QUARKXPRESS (8.5) SABLON 67 LIK BOBIN  15/07/2025  17:24  Page 1


	16ES01SB
	16ES02SB
	16ES03SB
	16ES04SB
	16ES05SB
	16ES06SB
	16ES07SB
	16ES08R

